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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
LISTOPAD 2023 

 
 

 

 
Termín jednání:            ÚTERÝ 28. 10. 2023 
 
Místo jednání:               Retro Cafe Jihlava, Znojemská 58 
 
Začátek jednání: 16:00 
  
Konec jednání:             19:00 
 
Přítomni:                        Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Lucie Predajňová, Tomáš Rosecký, Jiří Tlustý 
                                        Kamil Vraspír  
 
Host:                              Jiří Dufek – předseda DK a člen CE VV – předseda KS 
 
Sekretáři:                      Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 
 

 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání              Dolejš 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                      Dolejš 
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů     Dolejš 
4) Zpráva o čerpání rozpočtu       Matyáš, Dufková 
5) Regionální projekty         Matyáš, Dufková 
6) Školské soutěže         Pazderník, Predajňová,     

Dolejš 
7) Informace z jednotlivých komisí       předsedové komisí 

LK – schválení úpravy předpisů 5JS1 a 5JE1 
KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK      

8) KCTM Vysočina a Jižní Čechy       Dolejš, Pazderník 
9) Informace z  CE VV, připomínkování materiálů z CE    Dolejš 

10) Ostatní 
a) SH SKP Stárnet České Budějovice 
b) Termíny jednání RVV 1–6/2024 
c) SH Dražice – žádost FBC DOŠWICH MILEVSKO o výjimku pro turnaj dorostenek 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV a hosta 
jednání pana Jiřího Dufka. VV doplnil a schválil předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Lukáše Dolejše ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí. 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Proběhla kontrola zápisu z minulého jednání.  

Úkol 08/2023 5: Zajištění regionálního popřípadě krajských redaktorů, s termínem splnění 26. 9. 2023. 

 

Splnění tohoto bodu je pouze částečné, RVV stále hledá vhodného kandidáta na Vysočinu. Mezi přítomnými 
proběhla diskuse ohledně hledání zodpovědné osoby. 

               

4) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU REGIONU, PŘÍPRAVA ROZPOČTU 2024 

Petra Dufková přítomným členům předložila písemný materiál – podrobné čerpání rozpočtu za 1 – 11/2023.  

Členové RVV diskutovali o konečném účtování proběhlého regionálního soustředění dívek i chlapců v Třebíči. 
 

5) REGIONÁLNÍ PROJEKTY  

PODPORA NÁBOROVÝCH AKCÍ - turnaje pro neregistrované hráče – proběhly 2 naplánované turnaje – 
Přibyslav a Netolice, v Netolicích bylo přítomné také družstvo z Prachatic. 

Ostatní „projektové“ aktivity budou probíhat v jarní části sezony 2023/2024. Proběhla diskuse. 

 

6) ŠKOLSKÉ SOUTĚŽE 

JČ – okresní kola proběhnou do konce roku 2023, krajská kola proběhnou v lednu 2024 v Milevsku. 

VY – okresní kola jsou téměř hotová, do konce roku 2023 proběhnou krajská finále obou projektů. 

 

Úkol 11/2023 1: Poslat všem účastníkům okresních kol školských soutěží poděkování za účast a spolupráci. 

  Termín: po skončení OK 

  Zodpovídají: L. Predajňová, L. Dolejš  

  a M. Pazderník 

 

Mezi členy RVV proběhla konstruktivní diskuse ohledně připomínkování k přihláškám, kdy v letošní sezoně 
nebylo možné zadat při přihlášce do projektů, že by škola měla zájem pořádat turnaj. 

 

Úkol 11/2023 2: Zajistit v Praze poháry a odměny pro krajská kola školských soutěží. 

  Termín: 29. 11. 2023 

     Zodpovídají: P. Dufková 

 

 

7) INFORMACE Z JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 

LK – Petra Dufková předložila písemný materiál o činnosti LK a Jiří Tlustý pohovořil o práci komise. Přítomným 
byl před jednáním poskytnutý materiál s úpravou Předpisů soutěží 5JS1 a 5JE1 – Jiří Tlustý vysvětlil potřebu 
úpravy těchto předpisů. V rámci diskuse ohledně přípravy soutěží na novou sezonu byl vyzván k diskusi také host 
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jednání  Jiří Dufek. Přítomní hovořili hlavně o soutěžích starších žáků a o funkčnosti Fisu a webu k těmto 
soutěžím. Do diskuse se postupně připojili všichni členové VV. 

 

Po této rozsáhlé diskusi došlo k hlasování ohledně úpravy předpisů soutěží 5JS1 a 5JE1. 

 

HLASOVÁNÍ:    PRO     6            PROTI      0           ZDRŽEL SE     0 

 

RVV schválil předložené úpravy předpisů soutěží 5JS1 a 5JE1. 

 

Úkol 11/2023 3: Zadat upravené předpisy na web a poslat informace spolu s upravenou TL na všechny oddíly 
JČ. 

  Termín: 1. 12. 2023 

        Zodpovídá: Petra Dufková 

  

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš pohovořili o problémech při nasazování rozhodčích a o přípravách 
následných školení rozhodčích. 20. 12. 2023 – vypsané „nováčkovské“ školení rozhodčích. Dále předseda KRD 
pohovořil o připravovaném setkání členů KRD. 

Proběhl široká diskuse ohledně mentoringu mladých rozhodčích. 

 

KMM – Lucie Predajňová informovala o proběhlém jednání, na kterém členové komise zrušili metodiku regionu 
pro práci KMM – tato nachystaná metodika pouze kopírovala Českou cestu. 

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o proběhlé schůzce KRR, která proběhla 13. 11. 2023 v Týně n. V. Tohoto setkání 
se zúčastnili zástupci oddílů FbC Štíři České Budějovice, FbC Písek, FBC DOŠWICH MILEVSKO a Florbal 
Jindřichův Hradec. Hovořilo se hlavně o spolupráci při Finále Poháru, který je pořádaný v Českých Budějovicích. 
Dále se zástupci oddílů dohodli na akci minipřípravek, která už proběhla v Českých Budějovicích a další 
miniturnaje jsou připraveny také v Písku, Milevsku a Jindřichově Hradci. 

 

KPS – Kamil Vraspír krátce informoval o plánované návštěvě sekretáře ÖFBV Gerolda Rachlingera 6. nebo 7. 12. 
na turnaji základní škol Čeps cupu v Kaplici. 

 

KŽF – Tomáš Rosecký – bez jednání, další jednání komise plánuje na leden 2024 

 

DK – Jiří Dufek informoval o proběhlém jednání DK a proběhla diskuse ohledně používání zatržítka pro podnět 
DK – jak toto zatržítko mají rozhodčí správně využívat. Byl předložen písemný materiál o práci komise. 

 

8) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Lukáš Dolejš – probíhá příprava na ODM – probíhají repretréninky. Jiří Matyáš informoval o proběhlé prohlídce 
haly na Budvar aréně a o detailech příprav na ODM. Rýsuje se možnost, kdy bude do harmonogramu doplněn 
4. den pro finálové zápasy chlapců i dívek na Budvar aréně v ČB. 

 

Michal Pazderník – probíhají tréninky, po soustředění v |Třebíči se chystá vyúčtování celé této velké akce.  

Spolu s Petrou Dufkovou dne 28. 11. 2023 přítomnost na konferenci ohledně financování sportu na Vysočině, 
z které byly přítomným předneseny nejdůležitější body financování Florbalu Vysočina. 

 

9) INFORMACE Z  CE VV, PŘIPOMÍNKOVÁNÍ MATERIÁLŮ Z CE 

Lukáš Dolejš podal podrobné informace z jednání CE VV 

 

Členům VV byly předem předloženy materiály pro připomínkování, nad kterými proběhla široká diskuse 
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Úkol 11/2023 4: Poslat připomínky k jednotlivým připomínkovaným materiálům.  

  Termín: 8. 12. 2023 

        Zodpovídá: členové VV 

 

10) OSTATNÍ 
a) Sh SKP Stárnet České Budějovice 

RVV obdržel stížnost na nevyhovující podmínky ke hře v této hale. Mezi přítomnými proběhla živá a široká 
diskuse. RVV přijal opatření a  o nutnosti dodržování Pravidel ČF budou informována všechna družstva.  
 

b) Termíny jednání RVV 1 – 6 /2024 
Leden 2024 30. 01. 2024 Jihlava    Duben 2024 18. 04. 2024 JČ 
Únor 2024 27. 02. 2024 Kamenice n. L.   Květen 2024 03. 05. 2024 VH 
Březen 2024 26. 03. 2024 Jihlava    Červen 2024 04. 06. 2024 Jihlava 
 
 

c) SH Dražice 
Jiří Matyáš a Lukáš Dolejš představili „novou“ SH Dražice, která má rozměr 35x17 – možnost hrát nižší soutěže 
– 5JS1, 5JZ1 a 5XG1 na minimální rozměr dle Předpisu soutěže a soutěže 3+1. 
 
Lukáš Dolejš předal za klub FBC DOŠWICH MILEVSKO VV žádost o výjimku pro turnaj dorostenek k odehrání 
turnaje v SH Dražice. Tato žádost byla po diskusi VV zamítnuta.  
 
 
 
Jednání ukončeno v 19:00. Další jednání proběhne 19. 12. 2023. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Lukáš Dolejš, jmenovaný ověřovatel 


